

Title (en)  
Parking-time start indicator.

Title (de)  
Vorrichtung zum Anzeigen des Beginns der Parkzeit.

Title (fr)  
Indicateur de début de temps de stationnement.

Publication  
**EP 0513429 A2 19921119 (DE)**

Application  
**EP 91113301 A 19910808**

Priority  
DE 4116113 A 19910517

Abstract (en)  
A parking-time start, and possibly end indicator, commonly known as a parking disc, having an adjustable display device (1), is configured for the automatic display of the start of parking in such a way that an electric clock (2) for continuously driving the display device (1) and a control part (3) which affects the clock (2) are provided, and that the control part (3) drives the clock (2) in such a way that it operates in normal time sequence when the ignition is switched on and is inoperative when the ignition is switched off. <IMAGE>

Abstract (de)  
Eine herkömmlich als Parkscheibe bekannte Vorrichtung zum Anzeigen des Beginns der Parkzeit und ggf. des Endes der Parkzeit, mit einer einstellbaren Anzeigeeinrichtung (1), ist zur automatischen Anzeige des Parkbeginns so ausgestaltet, daß ein elektrisches Uhrwerk (2) zum kontinuierlichen Antrieb der Anzeigeeinrichtung (1) und ein das Uhrwerk (2) beaufschlagendes Steuerteil (3) vorgesehen sind und daß das Steuerteil (3) das Uhrwerk (2) derart ansteuert, daß es bei eingeschalteter Zündung im normalen Zeittakt arbeitet und bei ausgeschalteter Zündung ruht. <IMAGE>

IPC 1-7  
**G07C 1/30**

IPC 8 full level  
**G07C 1/30** (2006.01)

CPC (source: EP)  
**G07C 1/30** (2013.01)

Cited by  
DE19916308A1; DE9316569U1; DE4334248A1; DE4334248C2; WO9428517A3

Designated contracting state (EPC)  
AT BE CH DE DK ES FR GB GR IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)  
**EP 0513429 A2 19921119; EP 0513429 A3 19930317**

DOCDB simple family (application)  
**EP 91113301 A 19910808**